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Het afgelopen (verslag)jaar was een jaar zonder verkiezingen. De afdeling 
Amsterdam heeft daar gebruik van gemaakt door te investeren in de organisatie van 
de afdeling. De leden die erbij zijn gekomen zijn zoveel mogelijk opgevangen in de 
actieve groepen in de stadsdelen. 

Op het gebied van actie is er veel gedaan in Amsterdam. Landelijke SP acties worden 
met behulp van het stedelijke actieteam uitgevoerd in de hele stad. De 
handtekeningenactie en de thuiszorgactie hebben we in Amsterdam tot een succes 
gemaakt. De lokale acties zijn goed opgepakt door de groepen in de afdeling. Er 
worden regelmatig acties gevoerd op onderwerpen die in de gemeenteraad spelen. 
Zo zijn er het afgelopen jaar onder andere acties gevoerd voor het leerlingenvervoer, 
tegen de hondenbelasting, voor het behoud van de banen bij stadstoezicht. Maar 
ook op onderwerpen binnen de stadsdelen werd er volop actie gevoerd. 
Voorbeelden hiervan zijn het openen van een speeltuin in Zeeburg, die gesloten zou 
worden door het wegbezuinigen van de beheerders, het buurtreferendum in 
Westerpark, en het buurtreferendum over de toekomst van het Stadionplein in Oud-
Zuid. 

Het afgelopen jaar is er gewerkt aan een betere verhouding tussen de actieve 
ledengroepen en het bestuur. De actieve groepen in de stadsdelen worden nu 
regelmatig bezocht door bestuursleden om de lijntjes zo kort mogelijk te houden. 
ROOD en de Hulpdienst hebben zich meer in de afdeling gevestigd. Het 
ouderenplatform bestaat niet meer, het bleek dat er niet voldoende interesse voor 
was om het tot een succes gemaakt. Het landelijke ouderenplatform is ook 
opgeheven. 

Het experiment met de werkgroepen die actief zouden zijn op de onderwerpen rond 
een gemeenteraadslid was niet overal een succes. Alleen de werkgroepen Wonen en 
Onderwijs bestaan nog. Verder hebben de werkgroepen een aantal goede adviseurs 
voor onze gemeenteraadsleden opgeleverd. 

Het politiek café Badzout was geen succes. Het nieuwe politiek café in P96 biedt 
meer ruimte voor interactie en discussie. De drempel is in de nieuwe opzet lager, 
waardoor er meer leden op af komen.

De 9 SP-fracties in Amsterdam beginnen steeds meer het SP geluid te laten horen in 
de afdeling. In Oost-Watergraafsmeer besturen we nu zelfs mee nadat GroenLinks 
het bestuur verlaten heeft.

Het scholingsaanbod is toegenomen. Naast de al bestaande scholingen voor alle 
leden zijn er een aantal verdiepingsscholingen georganiseerd. De eerste 
kaderscholing is afgerond en de tweede is van start gegaan. Sinds april worden er 
ook Heel de Mens scholingen aangeboden aan alle actieve leden in de afdeling.

De interne communicatie is verbeterd. Het Amsterdammertje heeft een nieuwe lay-
out gekregen en is uitgebreid met een extra blad. Steeds meer actieve groepen 
maken ook nog een eigen inlegvel met nieuws uit het stadsdeel.




